

## Protokoll för styrelsemöte med Karlstads Ornitologiska Förening

Tid: 2023-05-22, 18.00

Plats: Allhuset Mjölntorpet

Deltagare:

- Karl-Erik Möberg
- Roger Jonasson
- Anders Hanson
- Ann-Sofie Jonsson
- Jesper Haglund (vid tangentbordet)

Deltog ej:

- Maria Berglund
- Sven Larsson
- Lars-Åke Karlsson

### Anteckningar

- 1. Mötet öppnades, Dagordning godkändes*
- 2. Uppföljning på föregående protokoll*

Jesper gick genom föregående protokoll.

- 3. Ekonomi*

Roger redogjorde för ekonomi.

Vi skulle vilja få pengarna från Länsstyrelsen i december för att kunna bokföra det innevarande år. Vi planerar för att skicka in faktura i november.

- 4. Vår-/höstprogrammet*

Vi planerar för fyra-fem exkursioner (under september och oktober) och tre inneträffar till hösten (början oktober, början november, början december).

Förslag på programpunkter till inneträffar:

- Presentation om Ängbäckes våtmark
- Restaurering av Nolgård och Djupsundsviken, Per Gustafsson jobbar med reservatsbildningen
- Mats Strömberg har en film om fåglar i Israel

Förslag på exkursioner:

- Flygfältet (5 september, Magnus Köpman?, 17.30)
- Kummelön (21 oktober, Anders och Karl-Erik, 9.00)
- Träfotere/Ängbäck: många blåhakar i fjol (16 september, Jesper, 07.00)
- Nolgård (2 september, Ann-Sofie?, Maria?)
- Hammarö sydspets (7 oktober, rovfågelsträck från tornet, Jesper och Roger, 08.00)

- Alsterån (11 november, Anders)

Programmet kan skickas kring 20 augusti.

Våren: Tre inneträffar.

### **5. Fågelstationens dag**

Planeras till söndagen 24 september.

Rogers söner kan förmodligen sköta korvförsäljning.

Vi planerar detta i detalj vid nästa träff.

### **6. Rapport från Hammarö fågelstation**

Grupper har bokat guidning vid märkningen. Det kostar 300 kr per grupp.

Vi har fått en ny sändning av ved, 26 fulla säckar, men Länsstyrelsen har neddragna medel och vill att vi är restriktiva. Gunnar vill att vi meddelar om träd blir nedsågade nära eldstäderna.

Vi behöver inte tak ovanför veden, istället skaffar vi kodlås så att veden inte behöver ligga ute.

Ann-Sofie frågade om projekten om bland annat tajgasångare från ringmärkarkonferensen. Ett projekt om lövsångare ska genomföras 2024. Roger har inte fått mer information sen förra mötet. När vi får information kan det läggas ut på hemsidan.

### **7. Inkomna skrivelser**

Jesper har fått tips om Pollineringsveckan och vi har skickat ut till medlemmarna.

Kristina vid Studieförbundet har kontaktat Anders om möjliga samarbeten. Vi vill tipsa om Fågelstationens dag, som kan läggas ut på deras webb. Vi planerar för en öppen exkursion till våren.

### **8. Övriga frågor**

Sven har kontakt med Lena angående önskemål om för Björn Ehrenroths fond, och samling av fotografier.

### **9. Nästa möte**

28/8, 18.00, Mjölntorpet